
Stara Ljubljana gradi igrišče
Ob pripravah srednjeročnega programa razvoja
krajevne skupnosti Stara Ljubljana je bila upo-
števana težnja občanov in delovnlh Ijudi v kra-
Jevni skupnosti, da bl zgradill večje otroško
igrišče.

To so upoštevali tudi pri iz-
delavi programa, vendar pa so
nastali realnejši pogoji šele po
podpisovanju samouprav-
nega sporazuma, ki je vsaj
delno zagotavljal sredstva za
izvajanje programskih nalog.
Krajevna skupnost Stara
Ljubljana je v letu 1977 dala
izdelati idejno skico igrišča,

ki naj bi imel širši pomen. Na
pobočju Ljubljanskega gradu
so našli ustrezno zemljišče,
kjer je možno realizirati to na-
logo. Samo zemljišče je nare-
kovalo, da so razširili idejo s
tem, da so pripravili v idejni
skici tudi potrebe po rekrea-
tivni dejavnosti. Iz ideje se je
rodil načrt, ki obsega otroško

igrišče z igrali, manjše šport-
no igrišče za košarko, roko-
met in odbojko. Izdelano bo v
obliki parka s sprehajalnimi
stezami, nasadi dreves in
klopmi za počivanje.

Seveda pa tako široko za-
stavljene naloge ni mogoče
rešiti v enem zamahu, zato so
se občani v krajevni skupno-
sti odločili, da bodo to realizi-
rali po fazah. V letu 1978 je bil
dokončno izdelan načrt. Na
osnovi načrta so v krajevni
skupnosti začeli zbirati sred-
stva. Iz sredstev zbranih na
osnovi samoupravnega spora-
zuma o združevanju sredstev
za izvajanje nalog v krajevni
skupnosti so namenili del
dobljenih sredstev, odbor za
izvajanje samoupravnega
sporazuma je na njihovo proš-
njo izdvojil tudi del sredstev
za solidarnostno prelivanje
pri izvajanju prioritetnih na-
log v KS, del sredstev pa sta
nakazala tudi samoupravni
interesni skupnosti za otro-
ško varstvo v občini in mestu.
V jesenskem času pa bodo sa-
moupravni organi krajevne
skupnosti nadaljevali razgo-
vore in se sporazumevali tudi
z drugimi zainteresiranimi
glede zagotovitve materialne
podlage za izvedbo te naloge.

V krajevni skupnosti se do-
bro zavedajo, da bo izvedba
takšne naloge zahtevala veli-
ko sredstev, zato je z dogovori
s šolami na terenu to vsoto
skušala zmanjšati. Tako je že
dosegla sporazum z VZ Jane-
za Levca, srednjo elektro šolo
in šolo za oblikovanje, da bo-
do poslale svoje gojence v bri-
gade, ki bodo udarniško
izvedle zemeljska dela. Dogo-
vore bodo riadaljevali tudi z
drugimi šolami, kajti interes
krajevne skupnosti je, da bi te
šole razvijale svojo dejavnost
na področju telesne vzgoje na
tem objektu, ki bo primerno
opremljen s sanitarijami. Pri
nadaljnjem dopoljnjevanju
tega objekta predvidevajo tu-
di gradnjo okrepčevalnice.
Seveda bodo za realizacijo te
naloge zainteresirane delovne
organizacije.

Prva dela bodo predvidoma
začeli spomladi 1979.
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